
Fra:                                                 Arvid V <arvidv@hotmail.no>
Sendt:                                            søndag 28. august 2022 15:57
Til:                                                   Postmottak Alver
Emne:                                            Høyringsuttale til Plan for friluftslivets ferdselsårer
Vedlegg:                                        UtvidetLoype.jpg
 
Hei,
 
I planen står det om Brekkeløypa i Knarvik: "Svært høg bruksfrekvens." Med den store 
folkeveksten som er planlagt i Knarvik med alle boligprosjektene, trenges det mer Brekkeløype 
med grusdekke for å fordele trykket, slik at ikke turen i løypa bærer preg av trengsel i fremtiden. 
Det vil også bidra til mer variasjon i tilbudet, det blir jo nokså ensformig med bare en enkelt 
runde på 1700 meter å velge i.
 
Vedlagt kartskisse viser en mulig utvidelse av Brekkeløypa. Det kan også tenkes andre 
utvidelser. 
 
Det er et vesentlig poeng at utvidelsene kommer med grusdekke / drenering som alle har 
tilgang til. Smale stier i marken er ikke for alle og er lite egnet på dager med mye nedbør og 
søle.
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